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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:3157 Effektiviteten i Frontex verksamhet

EU:s revisorer riktar hård kritik mot hur Frontex bedriver sin verksamhet. 
Gräns- och kustbevakningsbyrån är central i EU:s migrationspolitik och har fått 
ökade befogenheter samt är på väg att bli EU:s största och mest 
kostnadskrävande myndighet. Bland annat pekar EU-revisorerna på att Frontex 
brister när det gäller effektivitet i insatserna, kostnadskontroll och 
informationsutbytet mellan Frontex och medlemsländerna.  

Sammantaget konstateras att Frontex stöd till medlemsstater och 
Schengenassocierade länder i kampen mot olaglig invandring och 
gränsöverskridande brottslighet inte är tillräckligt ändamålsenligt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg: 

 

Hur avser ministern att verka för att säkerställa att Frontex insatser blir mer 
effektiva och ändamålsenliga?
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